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OR.RG. 0002.21.2014-2018 

PROTOKÓŁ  NR XXI/2016 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 18 lipca 2016r. 

w godz. od 16:00 do 17:10 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15  radnych w sesji udział wzięło 14 radnych (nieobecny radny Przemysław 

Kaźmierczak).  
 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca 

Prawny Pan Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, pracownicy jednostek organizacyjnych, 

sołtysi, mieszkańcy gminy.  

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak. 

 

Ad.2. Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. Następnie przedstawiła 

porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji tj. z dnia 27 czerwca 2016r.  

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

7. Opinia Rady Gminy dotycząca wniosku Zarządu Powiatu w Środzie Wielkopolskiej, znak: 

OS.6241.4.2016 z dnia 29 czerwca 2016 roku, w sprawie zniesienia strefy ciszy na jeziorze 

Raczyńskim w Zaniemyślu w dniach od 1 lipca 2016 roku do 31 października 2016 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 3.  Stwierdzenie quorum Radnych 

na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, stwierdzam, że w obradach uczestniczy                           

14 radnych co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

W wyniku głosowania jawnego Protokół Nr XIX/2016 z dnia 23 maja 2016r. został przyjęty  

11 głosach „za” 

3 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy 

 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo,  minęły dwa tygodnie od ostatniej sesji 

więc krótko postaram się  przedstawić te wszystkie zdarzenia, które nastąpiły między ostatnią sesją,               

i też  realizację tegorocznego budżetu, rozpocznę od Zarządzenia zmieniającego budżet, 13 lipca, 

podpisałem takie Zarządzenie, w który dokonano przeniesień miedzy paragrafami i tak zabezpieczono 

środki zgodnie z potrzebami oświaty, przeniesiono między rozdziałami i paragrafami kwotę 7.458,31 

zł.,  również  między rozdziałami przeniesiono kwotę 100,00 zł., zabezpieczając te środki na 
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przekazanie do Wielkopolskiego Urzędu  Wojewódzkiego odsetek od nienależnie pobranych 

świadczeń w ramach Programu 500+, przeniesiono też między paragrafami kwotę 7.200,00 zł., 

zabezpieczając  środki na bieżące utrzymanie Wyspy Edwarda, dodatkowo Wojewoda Wielkopolski  

zawiadomił nas o zwiększeniu planu dotacji celowej o kwotę 6.800,00 zł. na dofinansowanie  

realizacji Programu pomoc Państwa w zakresie dożywiania na lata 2014 – 2020, a  także zwiększył 

dotacje celową o kwotę 550,00 zł. na wypłatę ryczałtowanych dodatków energetycznych dla  

odbiorców wrażliwych, energoelektrycznych oraz kosztów obsługi tego zadania, krótko                           

o realizowanym Programie 500+,  do dnia dzisiejszego, 18 lipca,  Ośrodek Pomocy Społecznej 

przyjął 605 wniosków o to świadczenie w tym 77 w formie elektronicznej, wydał 594 decyzje 

administracyjne, w których przyznano świadczenie 835 dzieci, jest to wzrost, przez te dwa tygodnie                 

o 20 dzieci,  wypłacono 3.292 świadczenia na kwotę 1.640.925,00 zł., wnioski zgodnie ustawą 

skierowane  do regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Poznaniu w celu  ustalenia czy zachodzi 

koordynacja systemu zabezpieczenia  społecznego dla tych wniosków organem właściwym do 

rozpatrzenia wniosku jest  Marszałek Województwa Wielkopolskiego, nadal niestety oczekują na 

rozpatrzenie, niektórzy mieszkańcy, rodzice interweniują dlaczego tak długo czekają itd. niestety 

zgodnie z ustawą my tutaj w Gminie Zaniemyśl decyzji nie będziemy wystawiać,  zgodnie z ustawą 

należy to do Marszałka Województwa Wielkopolskiego,  obecnie te wszystkie wnioski czekające  są 

rozpatrywane, nie wiem, nie potrafię powiedzieć kiedy otrzymaniem świadczenia,  musimy otrzymać 

od Marszałka, że te osoby otrzymały decyzje,  realizacja robót tegorocznego budżetu, a więc budowa 

hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu, 30 czerwca 2016 roku dokonano ostatniego odbioru 

częściowego robót na tej hali, na kwotę brutto 1.000.000,00 zł. Wykonawca: PKOB WEGNER,                    

w zakresie odbioru  odebrano: elewację budynku, instalacje wodnokanalizacyjne, c.o. na całym 

obiekcie oraz ogrzewania podłogowego na sali sportowej, wentylację mechaniczną, tynki wewnętrzne, 

posadzki ułożenie płytek ceramicznych na ścianach, sufit akustyczny na sali sportowej i montaż 

stolarki wewnętrznej, pozostał jeszcze jeden odbiór, a więc odbiór końcowy tej inwestycji, która 

zmierza do zakończenia, Wykonawca w tej chwili te drobne rzeczy uzupełnia,  domalowuje, itd., 

brakuje jeszcze wyposażenia właściwej hali, a więc koszy, siatek i wszelkiego innego sprzętu, myślę, 

że to w najbliższym czasie będzie zamontowane, w ubiegłym tygodniu zakończono podłogę, tej 

właściwej hali, pomalowano linie, tak więc tych elementów, które jeszcze muszą być dostarczone, 

zamontowane jest coraz mniej, przypomnę, że zakończenie robót zgodnie z umową planowane jest na 

31 sierpnia, myślę, że ten odbiór końcowy będzie dużo wcześniej, w związku z budową hali, część 

terenów w okolicy hali zostaje utwardzanych, roboty zostają tam prowadzone, poza tym co ma 

Wykonawca, chce Państwa poinformować, że dokonano odbioru końcowego robót w zakresie hali, a 

więc część utwardzenia miejsc parkingowych i dalszy ciąg drogi dojazdowej do hali wykonano 

też kolektor kanalizacji deszczowej na całym zakresie tego utwardzenia, te roboty zostały 

odebrane, wykonane częściowo jeszcze wykonawca zamulić kostkę i wymienić prawdopodobnie dwa 

słupki  znaków drogowych, pionowych ponieważ są za niskie,  w każdym bądź razie terminu płatności 

jeszcze nie ma, myślę, że to wykona, wartość tych robót to kwota 185.362,38 zł brutto.  

chciałem żeby wykonawca jeszcze częściowo dogrodził między stadionami a parkingami i od części 

Szkoły Podstawowej przy ORLIKU,  te prace są już wykonywane, przebudowa ul. Plażowej                      

w Zaniemyślu, 14 lipca 2016 roku zostało dokonane otwarcie ofert w ramach przetargu 

nieograniczonego na wykonanie tego zadnia, mieliśmy dwa pakiety, jeden pakiet to było wykonanie 

utwardzenia nawierzchni drogi z miejscami postojowymi, a drugi pakiet, usunięcie kolizji linii 

napowietrznej oraz budowa oświetlenia ulicznego, jeden wykonawca mógł składać na dwa pakiety lub 

też indywidualnie na pierwszy czy drugi pakiet swoją ofertą i tak na pakiet pierwszy, a więc  

utwardzenie tego całego odcinka, od Śremskiej do ścieżki pieszo rowerowej wpłynęło 7 ofert, cena 

najtańsza oferta to  kwota  brutto 379.046,59 zł, a najwyższa 687.932,73 zł brutto,  jeżeli chodzi pakiet 

drugi wpłynęły trzy oferty, a więc na budowę oświetlenia  i usunięcia kolizji, najniższa oferta 

63.222,00 zł brutto, najwyższa 115.407,40 zł brutto, w tej chwili komisja przetargowa  

przeanalizowała wszystkie oferty i dzisiaj podpisywałem wezwania, zgodnie z ustawą o zamówieniach 

publicznych, do uzupełnienia niektóre firmy złożonych ofert, jeżeli nie uzupełnią będą te oferty 

odrzucone, nie będą brane pod uwagę przy rozstrzygnięciu tego przetargu, chcę Państwa 

poinformować, że 1 lipca 2016 roku została podpisana umowa na remont dróg w naszej Gminie,  

konkretnie chodzi o drogę do byłej, można powiedzieć, kopalni w Kępie Małej i  drogę prowadzącą 
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m.in. do drugiej  kopalni gazu w Kalejach,  tak jak Państwu wspominałem ten odcinek w Kępie Małej 

robimy metodą emulsji i grysu,  częściowo został on wyremontowany,  ale mówię częściowo, bo  

jeszcze warunki atmosferyczne nie pozwoliły wykonawcy zakończyć tych prac,  myślę, że, umowa jest 

podpisana do końca lipca, że w najbliższych dniach będzie to wykonane,  drugi odcinek w Jeziorach 

Wielkich,  to jest odcinek od drogi powiatowej w kierunku do dawnej fermy lisów, jak ktoś pamięta, 

ten odcinek będzie szerokości, dywanik asfaltowy  położymy, szerokości 4,5 metra i w kierunku  

Kalej, kopalni gazu,  do rodzinę, która tam mieszka,  można powiedzieć prawie małej wioski,  prawie 

30 osób mieszka,  też położymy dywanik asfaltowy ale tylko 3 metrów szerokości,  dzisiaj firma 

zaczęła układać, od końca, dywanik asfaltowy ten 3 metrowy, jeżeli warunki atmosferyczne pozwolą,  

jeszcze jutro, że całość prac powinna być wykonana,   głównie chodziło nam o to żeby zabezpieczyć te 

drogi przed dalszą degradacją, przypomnę, że te dwa odcinki zostały wykonane przez PGNiG  przy 

budowie wymusiliśmy żeby te odcinki powstały, ale  przejazd samochodów ciężkich zdegradował 

odcinki i dlatego te remonty, oczywiście tutaj też o tym mówiłem, Wysokiej Radzie i Państwu,  że 

robimy to za pieniądze po trudnych, wielomiesięcznych rozmowach z PGNiG-kiem, tak więc tutaj                

z budżetu, z podatków naszych mieszkańców nie wydajemy złotówki na te dwa, dość długie, 

kosztowne remonty, termin zakończenia tych prac to 31 lipca, myślę, że warunki atmosferyczne 

pozwolą je wykonać, informacje dotyczące mienia komunalnego, 28 czerwca br. wydałem, 

podpisałem dwa  zarządzenia,  w sprawie ogłoszenia wykazów nieruchomości przeznaczonych do 

wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej: Zarządzenie nr 125 dotyczy wydzierżawienia w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości o pow. 272 m2, stanowiącej część działki oznaczonej numerem 

geodezyjnym  520/3, położonej  w miejscowości Zaniemyśl, z przeznaczeniem na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej, teren wykorzystywany będzie jako ogródek 

przydomowy; Zarządzenie nr 126 dotyczy wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, nieruchomości rolnej o pow. 1,2025 ha, oznaczonej numerem 

geodezyjnym 308/1, położonej w obrębie geodezyjnym Kępa Wielka, wykazy zostały wywieszone na 

okres 21 dni na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Zaniemyśl, informacja o wywieszeniu wykazów 

została umieszczona w Gazecie Średzkiej, w dniu 15.07.br podpisałem akt notarialny  dotyczący 

nabycia na rzecz Gminy Zaniemyśl od osoby fizycznej, działki oznaczonej nr  geodezyjnym 131/33               

o pow. 72 m2 położonej w miejscowości Zwola, zabudowanej przepompownią ścieków kanalizacji 

sanitarnej, działka została nabyta za cenę 1.500,00zł., Gmina Zaniemyśl pokryła koszty aktu 

notarialnego, Uchwała Rady Gminy w przedmiotowej sprawie została podjęta na sesji w dniu                    

21 marca 2016r., informacje dotyczące Zakładu Gospodarki Komunalnej, w okresie 

międzysesyjnym Zakład wybudował odcinek  sieci wodociągowej  o długości 400 metrów, fi 110 

miejscowości Zwola w obrębie ulicy  Głównej i Zawilcowej,  zadanie to nie jest jeszcze zakończone 

ale systematycznie na tym dużym zakresie itd.  zakład wykonuje te prace związane z budową sieci 

wodociągowej,  przerwał oczywiście chociażby w te nawałnice,  uszkodzenia itd., posprzątania wtedy 

nie kopiemy, staramy się uporządkować te wszystkie zdarzenia, które miały miejsce terenie naszej 

gminy,  wykonał również 3 przyłącza kanalizacji sanitarnej 4 przyłącza wodociągowe na zlecenie 

mieszkańców Gminy,  usunął osady  z pakietu nitryfikatora na oczyszczalni ścieków w Łęknie,  usunął 

awarię  kolektora sanitarnej przy ulicy Śremskiej,  Ogrodowej i Topolowej, ponadto, jak zwykle, 

Zakład wykonywał prace porządkowe, a więc koszenie trawy, sprzątanie po wichurze, Szanowni 

Państwo, kolejne informacje, został zgodnie z zaleceniami rozporządzenia wyliczony fundusz sołecki 

na przyszły rok w naszej Gminie, każde sołectwo otrzymało informację jaka kwota w przyszłym roku 

będzie do dyspozycji mieszkańców danego sołectwa, tutaj też pozwolę sobie powiedzieć, że proszę 

Panie i Panów Sołtysów żeby wyznaczać zebrania w tej sprawie, dla mieszkańców waszych sołectw 

do 1, 2 września, pozwólmy mieszkańcom zebrać plony, w tym czasie, teraz akurat, są żniwa itd. 

myślę, że to będzie najlepszy czas, jest 18 sołectw, przyjmować zgłoszenia na zebrania sołectwa 

będzie Referat Infrastruktury , z tym, że bardzo proszę Panie i panów Sołtysów żeby też brali pod 

uwagę, ze ktoś się zgłosił, na pewno to nie będzie do końca września, a więc 18 dni roboczych 

będziemy starali się to robić, nawet jak będzie potrzeba, trzy zebrania w dniu, oczywiście 

popołudniami, pracownicy będą na każdym zebraniu, spisywali czy podpowiadali, tak, ze proszę się 

zastanowić i te informacje można oczywiście wpisywać  w miesiącu lipcu, sierpniu ale rozpoczniemy 

na początku września, mam nadzieję, że do 10, maksymalnie do 15 września uda nam się 

przeprowadzić te zebrania, żebyśmy mogli dokładnie jeszcze raz przeanalizować te uchwały, żeby one 
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były zgodne z prawem obowiązującym, szkolenia były przeprowadzone, jeszcze informacja z zakresu 

Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji, przypominam, tak jak mówiłem na ostatniej sesji, że od 

21 czerwca od 20:00 do 24:00 w soboty odbywa się tzw. muzyczne lato, tu muszę powiedzieć, 

Szanowni Państwo, że jak rozpoczynało się to muzyczne lato to można powiedzieć, że była „posucha” 

w Zaniemyślu, bo się nic nie działo, teraz analizujemy, Pani Dyrektor będzie analizowała bo z tych 

informacji, których ja wiem  to i na Wyspie coś się odbywa, w barze na ul. Plażowej, zobaczymy jaka 

będzie frekwencja, bo jeżeli za Zespół za który ponosimy koszty bez potrzeby będzie grać, a chętnych 

do posłuchania, zabawy nie będzie to będziemy musieli podjąć jakąś decyzję, na razie to nie grozi, bo 

z informacji jakie do mnie docierają ilość osób przychodzących, bawiących się jest dość znaczna, 

kolejna informacja, tak jak mówiłem ostatnio, ratownicy, od 1 lipca, na szczęście w tym roku ich 

mamy i pracują na naszym miejscu do kąpieli, zwana plażą, od 10:00 do 18:00, chciałem tylko 

zaapelować, aby przekazywać, żeby sanitariat, który dwa lata temu żeśmy pobudowali ze znacznym 

środkiem finansowym, był przez wszystkich szanowany, niestety tak jest jak jest, dalej nie chce 

kontynuować, zrobiliśmy niezbędne naprawy ale trudno zrozumieć jak ktoś przebije pięścią np. drzwi, 

komu robi szkodę?, może sobie zrobić szkodę, bo uszkodzi sobie rękę, szkodę robi nam, wszystkim 

mieszkańcom, bo budżet będzie musiał to naprawiać, a wiele potrzeb jeszcze dodatkowych innych 

mamy, na które nam nie wystarczy, obecnie Gminny Ośrodek Kultury  i Rekreacji, główną imprezą 

jaką się zajmuje to jest przygotowanie do XXXVIII Zaniemyskich Bitew Morskich, z informacji, które 

do mnie docierają, impreza jest już, można powiedzieć, zamknięta na ostatni guzik,   mamy ostatnie 

spotkania, ostatnie instruktaże, mam nadzieję, że będzie pogoda, od tego też dużo zależy i zapraszam 

wszystkich na już XXXVIII Zaniemyskie Bitwy Morskie, plakat już mamy, będzie on systematycznie 

rozwieszany, jest on już na naszej stronie internetowej, Zaniemyśla, chcę też Państwa poinformować, 

że w ramach Światowych Dni Młodzieży gościć będziemy przy amfiteatrze pielgrzymów                               

z Madagaskaru, którzy przyjeżdżają do naszej Gminy, dodatkowe też będą przy amfiteatrze 

pielgrzymi, którzy są w Gminie Puszczykowo i Mosina, wszystkich chętnych do uczestnictwa, będzie 

wspólne śpiewanie, zapraszam dnia 31 lipca, od godziny 16:00 do 18:00, jeżeli nie będzie pogody cały 

ten koncert przeniesiony będzie do Kościoła pw. św. Wawrzyńca, Szanowni Państwo, to tyle                        

z informacji, które chciałem przekazać na dzisiejszej sesji, dziękuję   

 

Przewodnicząca Rady Gminy, dziękuję bardzo, czy Państwo Radni mają pytania do przedstawionych 

informacji przez Pana Wójta– nie widzę, wobec tego przystępujemy do punktu szóstego, interpelacje 

Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy, bardzo proszę 

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

 

Radny Leszek Hypki prośba do Pana Wójta czy Zakładu Gospodarki Komunalnej, po ostatnich 

opadach podmyło przepust na drodze, której dojeżdżamy do pól, trzeba by było, po prostu, koparkę 

żeby to zarwać, a gruz, ziemie to byśmy zorganizowali, żeby jak najmniejsze koszty ponieś 

 

Radny Wiesław Grobelny Szanowni Państwo, przygotowałem trzy takie interpelacje do Pana Wójta, 

pierwsza, mam pytanie do Pana Wójta, z jakich powodów nie doszło do podpisania umowy                            

z kandydatem na kierownika hali widowiskowo-sportowej, skoro spełniał on wszystkie wymogi                      

i pomyślnie przeszedł kwalifikacje konkursową, druga, jakie argumenty jest Pan w stanie przytoczyć 

na poparcie pozytywnej opinii w sprawie zniesienia strefy ciszy na jeziorze Raczyńskim, głównie mi 

chodzi, co spowodowało, że zmienił Pan decyzję wniosku o zniesienie strefy ciszy, częściowe 

zniesienie strefy ciszy i wpuszczenie motorówek już były składane i spotkały się i spotkały się z Pana 

sprzeciwem i co najważniejsze czy pozytywna opinia ograniczająca się do zgody tylko dla Zarządu 

Powiatu jest równoprawnym traktowaniem wszystkich podmiotów, które mogą się o taką zgodę 

ubiegać i trzecia, jakie kwoty poniesie Gmina Zaniemyśl w wyniku zatrudnienia zewnętrznej 

Kancelarii Prawnej z Poznania w celu przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w spółkę 

prawa handlowego  

 

Przewodnicząca Rady Gminy, dziękuję bardzo, przypominam, że odpowiedzi nastąpią w pkt. 9, 

porządku obrad, nie widzę, wobec tego przystępujemy do punktu następnego, podjęcie uchwał   
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Ad.7. Opinię Rady Gminy dotycząca wniosku Zarządu Powiatu w Środzie Wielkopolskiej, znak: 

OS.6241.4.2016 z dnia 29 czerwca 2016 roku, w sprawie zniesienia strefy ciszy na jeziorze 

Raczyńskim w Zaniemyślu w dniach od 1 lipca 2016 roku do 31 października 2016 roku 

przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Alina Frąckowiak  

 

Wójt Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado może Państwo pozwolicie, że odpowiem na interpelacje, bo 

to jeden z tych trzech punktów interpelacji Pana Radnego Grobelnego dotyczy akurat tego 

konkretnego prawdo podobnie punktu więc pozwólcie żebym już teraz odpowiedział, pytanie było 

Pana Radnego Grobelnego, jakie argumenty były, dla mnie, przemawiały, że wystąpiłem, prawdo 

podobnie wg tego co się domyślam oczywiście, do Rady o zniesienie ciszy i, że były podobno 

poprzednio jakieś wnioski o zniesienie, które nie były wtedy uwzględniane, tak to zdążyłem zapisać, 

Szanowni Państwo odpowiadam, to nie ja byłem inicjatorem tej opinii, gdyż pismo przyszło do Rady 

Gminy i szkoda Panie Radny, że Pan nie był tydzień temu, gdy była dyskusja, oczywiście nie byli 

wszyscy,  w tym temacie była też Pani Prezes Spółki, która chce przy Wyspie mieć dwie łodzie 

motorowe, był Pan Starosta  i przez dyskusję przegłosowane było, dziesięciu Radnych, z tego co sobie 

przypominam, było obecnych, wszyscy byli za tym żeby dopuścić te dwie motorówki i obserwować co 

się będzie działo, bo musimy kiedyś podjąć decyzję, chociażby w przyszłym roku, myślę, że te dwie 

motorówki spustoszenia nie powinny zrobić, tak, że ja nie byłem inicjatorem Panie Radny, tej opinii, a 

więc tego ciągu spraw, które następują w tej sprawie, jeżeli Pan wie, że były jakieś wnioski na piśmie 

do Urzędu o zniesienie strefy ciszy to proszę mi powiedzieć kiedy, w których latach itd., bo 

rzeczywiście cały czas nie byłem za tym żeby, tak jak to się mówi, bez przygotowań, bez 

odpowiedzialności te motorówki tak puścić żeby sobie wszyscy powiedzmy obojętnie kiedy wodowali 

i pływali bez określenia godzin itd., powiedzieliśmy sobie, szanowni Państwo, na ostatnim spotkaniu, 

tydzień temu, że będziemy to obserwować, zobaczymy jaka będzie reakcja mieszkańców okolicznych 

wokół jeziora mieszkających, ci co maja domki rekreacyjne, i tych, którzy tutaj przyjeżdżają, często 

ostatnio słyszałem, w tym temacie akurat, takie pozytywne, że wreszcie coś się będzie działo u nas              

w Gminie, w Zaniemyślu, oczywiście chcemy nad tym panować, myślę, że odpowiedzialność tutaj 

będzie Spółki, te dwie motorówki itd., nie będzie więcej dopuszczonych chociaż prace się będą, 

będziemy myśleć o tym  co zrobić w przyszłym roku, tez na tej Komisji, Panie Radny, mówiłem                   

o tym, że musimy się wspólnie zastanowić, jak podejdziemy do rewitalizacji naszej plaży, miejsca do 

kąpieli, co na niej chcemy, czy chcemy tam zorganizować przystań, bo to za chwilę będziemy musieli 

się zastanawiać, czy tam będą mogły wodować motorówki czy też nie, to wszystko będzie związane               

z rewitalizacją też plaży, bo ja sobie nie wyobrażam, żeby tak wszędzie sobie każdy podjeżdżał tam 

gdzie nie ma trzciny i sobie wodował i nikt nad tym nie panował, a przy okazji, oczywiście, 

zacumowanie, tak jak w innych portach czy przystaniach itd., też będą jakieś środki finansowe 

spływały dla właściciela chociażby tego pomostu czy terenu, to tyle, ja nie wiem czy odpowiedziałem 

na ta interpelację, ale ja nie byłem inicjatorem tej opinii ani też tutaj zdecydowałem o tym, że 

spotkanie i dzisiejsza sesja jest z mojej strony, oczywiście jeżeli pisze i taką decyzje podjęła Pani 

Przewodnicząca, Pan Starosta z prośba o podjęcie opinii, a to musi być opinia też moim zdaniem na 

sesji a nie tak jak wstępnie mówiliśmy na spotkaniu, takim, roboczym, dlatego ten wniosek został 

podjęty przez panią Przewodniczącą i dlatego dzisiaj Państwo podejmiecie, ja nie głosuje w tej 

sprawie, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy tak jak Wójt wspomniał, 1 lipca  Zarząd Powiatu w Środzie do mnie             

i do Rady Gminy, wpłynął wniosek dotyczący właśnie zezwolenia uruchomienia jednostek 

pływających, moim obowiązkiem było zwołać Komisję Rady Gminy i zapoznanie się z opinią Rady               
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i z zaproszonymi gośćmi, był zaproszony Starosta i Pani Dyrektor Centrum Rozwoju Spółki, była 

zaproszona Pani Sołtys ze Zwoli i pani Sołtys z Zaniemyśla, był Związek Wędkarski i po takiej 

szczegółowej, dokładnej analizie przystąpiłam do głosowania  i Radni jednomyślnie wyrazili zgodę 

żeby w tym okresie, na taką próbę zezwolić uruchomienie właśnie tych jednostek pływających, wobec 

tego bym prosiła  państwa Radnych, kto jest za, bardzo proszę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu radnemu Wiesławowi Grobelnemu Pani 

Przewodnicząca, Panie Wójcie, po pierwsze przykro mi, że mówi Pan publicznie, że nie brałem 

udziału w ostatniej Komisji, nie Pan jest od oceniania, doskonale Pan wie w jakiej przykrej 

uroczystości uczestniczyłem, tak, że nie na miejscu, bardzo niesmacznie to zabrzmiało, proszę Pana, 

jeśli chodzi o, żeby było jasne, jestem zwolennikiem , byłem zwolennikiem puszczenie motorówek na 

jeziorze Raczyńskim, oczywiście w ograniczonym zakresie i na ten temat dyskutowaliśmy Panie 

Wójcie na Komisji Ochrony Środowiska gdzie rzuciłem propozycję czy można ewentualnie ruch 

motorówkowy, Pan mówi, że na piśmie, po co mam składać na piśmie jak Pan wtedy powiedział, że 

Pan profesor był, co do opinii o czystości jeziora był przeciwny wpuszczania motorówek i na tym się 

zakończyła dyskusja, to co Pan chce żebym pismo składał, po to żeby Pan odpowiedział to co Pan 

mówi ustnie, niech Pan się nie ośmiesza i to właśnie chciałem powiedzieć, a chciałem poznać Pana 

zdanie, mam prawo znać zdanie Wójta na temat czy jest Pan zwolennikiem czy Pan tym zwolennikiem 

nie jest, o to chodziło, dziękuję  

 

Wójt Wysoka Rado, króciutko, Panie Radny Grobelny, ja jestem osobą publiczną i Pan też jest od 

dwóch lat osobą publiczną i myślę, że mam prawo akurat stwierdzić, że nie było Pana na Komisji, na 

której wszystkie argumenty za i przeciw były przedstawiane, no chyba musimy się poddać temu, i ja 

też żadnych pretensji do kogoś kto mi zwraca uwagę itd. jestem osobą publiczną, jeżeli chodzi o to 

drugie stwierdzenie, a więc, że były wnioski itd. ja myślałem, że Pan ma jakieś swoje, nie wiadomo 

jakieś informacje, że były takie wnioski do Urzędu o dopuszczenie motorówek a tematu nie 

podejmowałem, przepraszam, jeżeli to było na Komisji, myślałem, że są gdzieś jakieś, powiedzmy, 

dokumenty, pisma złożone w Urzędzie, o których nie wiem, że był wniosek o dopuszczenie, 

powiedzmy, tych motorówek na naszym jeziorze, myślałem, że o co innego chodzi, Pan mi teraz 

wyjaśnił, myślę, że powinniśmy skończyć dyskusję w tym temacie, jakie jest moje zdanie, widzi Pan, 

znowu wrócę do poniedziałku, nie było to spotkanie takie towarzyskie, spokojne, ale wszyscy 

uczestnicy, może część uczestników spotkania, Szanowni Państwo, wyrażali swoją opinię, ale po 

dyskusji podjęto taką decyzję a nie inną, ja nie będę wymieniał tych osób, bo niektóre z tych osób, 

które były kontrowersyjnie się wypowiadały, nie są osobami publicznymi, dlatego też nie będę ich 

wymieniał, bo tak to się Państwo, jak mają jakieś stanowisko to się domyślą o kogo chodzi, w każdym 

bądź razie powiedziałem, moje zdanie było w tym temacie takie, do tych Państwa, którzy byli, 

Szanowni Państwo spróbujmy, dwie motorówki, będziemy się przyglądać, będą te motorówki przez 

Spółkę zawiadywane, Spółka będzie ponosiła odpowiedzialność za ewentualne zdarzenia itd., 

przyglądajmy się i dopiero po tym sezonie itd. podejmiemy ewentualne, kolejne decyzje, takie było 

moje zdanie, nie wiem czy to Panu wystarczy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy bardzo proszę, przystępujemy do głosowania, kto jest za przyjęciem 

tej opinii, bardzo proszę o przegłosowanie  

 

stwierdzam, ze opinia została przyjęta przez 14 Radnych „za” 

 

Opinia stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego Protokołu 
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Ad.8. Podjęcie uchwał: 

 

8a) projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Radny Piotr Walkowiak 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

stwierdzam, że uchwała nie została podjęta   

„za” było 5 Radnych  

„wstrzymujących się” 0 Radnych  

„przeciw” 9 radnych  

co stanowi załącznik   nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Komisja Rewizyjna musi się spotkać roboczo jeszcze raz, omówić                 

i przedstawić na następnej sesji, planujemy sesję 29 sierpnia, 22 sierpnia jest wspólna Komisja, na 

dzień dzisiejszy mogę Państwa Radnych poinformować 

 

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

głos zabrał Wójt Szanowni Państwo Pan Radny Hypki, myślę, że jutro, są pilniejsze, Panie 

Kierowniku, Zakładu potrzeby na koparkę, ale jutro trzeba tam podjechać, zobaczyć jaki jest zakres 

prac i jak najszybciej naprawimy te szkody po ulewie czy ulewach, które ostatnio były, Pan Radny 

Grobelny zadał trzy interpelacje, myślę, że jedną już odpowiedziałem, Kierownik hali, dlaczego  nie 

został wybrany przy pierwszym naborze,  wie Pan, że spełniał wszystkie  kryteria oczywiście, 

Szanowni Państwo,  nie mówiłem dlaczego ale Państwu powiem,  prozaiczna sprawa,  to co Pan 

Radny przy mojej pensji, że za wysoko, no Pan chciał,  no muszę to powiedzieć, bo się zgodził ten 

Pan, na to żeby informować  publicznie itd. myślę, że to nie jest tajemnicą, nie będę oskarżony przez 

tego Pana, pensje taka jak ja mam pensję,  dlatego żeśmy się  rozeszli,  ponieważ siatka płac 

obowiązująca w Urzędach, jednostkach organizacyjnych nie pozwalała mi podjąć decyzji to był jedyny 

powód, rozeszliśmy się w zgodzie , w zrozumieniu,  kolejny nabór jak Państwo wiedzą,  mamy sześciu 

kandydatów myślę, że ten  tydzień,  a też mi bardzo zależy, żeby była to osoba, doprowadzi do, jak 

najszybciej, z tych sześciu osób,  zdecydujemy, że wybierzemy tą osobę,  mówiąc o tych zarobkach 

moich, powiem tak, zbliżonych, bo możemy sobie  interpretować   w różny sposób,  kolejna 

interpelacja, jakie koszty poniesie Gmina na wynajęcie Kancelarii Prawnej, która przeprowadzi, 

przygotuję nas,  przygotuje uchwały inne rzeczy do przekształcenia naszego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej  z jednostki budżetowej w Spółkę prawa handlowego, więc to nie jest do ukrycia, 

Szanowni Państwo,  cały ten proces, który się toczy już i będzie się toczył  do końca tego roku będzie 

to nas kosztowało 17.200,00 zł., takie są koszty, mieliśmy drugą ofertę w wysokości prawie                       

50 tys. zł., zdecydowaliśmy się na tą tańszą i mam nadzieję, że  będzie cała procedura prawna itd. 

dobrze przygotowana i przeprowadza przez nas przy pomocy Kancelarii, z której korzystamy, 

Szanowni Państwo, to chyba tyle 

 

Ad.10. Wolne głosy i wnioski  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu Szanowni 

Państwo, należy się Państwu wyjaśnienie pewne, otóż zebraliśmy się na Komisji Rewizyjnej, któremu 

przewodniczył Pan Walkowiak i uzgodniliśmy plan pracy, uzgodniliśmy plan pracy praktycznie, 

rozmawialiśmy wszyscy z wyjątkiem jednego Pana Radnego i zastanawiam się dlaczego ta uchwała 

została przez Państwa odrzucona, czyżby porównanie Szkół, Państwa, wydatki Zespołu Szkół i Szkół 

oddzielnie, umawialiśmy się, że będziemy to robić po zakończeniu roku szkolnego, czy zakupy 

jednostek samorządowych dokonywanych w Almex-ie, no nie wiem, czy Pan Przewodniczący byłby     

w stanie odpowiedzieć na te pytania, bo ja jestem zbulwersowany tym, uzgadnialiśmy i wydaje mi się, 

że plan pracy, który został przygotowany powinien być realizowany, tak, że bardzo bym prosił                          

o wyjaśnienie publicznie, żebyśmy wiedzieli na czym stoimy, bo Komisja jest to jedyna Komisja 

umieszczona w ustawie, my możemy sobie różne Komisje wybierać ale Komisja Rewizyjna jest 
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usytuowana w ustawie o samorządzie gminnym jest to najważniejsza Komisja, której rola polega na 

kontroli wszystkich organów samorządowych łącznie z Panem Wójtem, łącznie z budżetem, teraz się 

dowiadujemy, nagle, że ten plan pracy, który przyjęliśmy na Komisji no Państwo, jak ładnie, równo 

jak aparat głosujący, byliście Państwo przeciwko 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Radnemu 

Piotrowi Walkowiakowi niektóre rzeczy tam były już realizowane tak przykładowo Firma ALMEX, 

raz, dwa, po przemyśleniu Radni z Komisji Rewizyjnej też stwierdzili, że trzeba się spotkać jeszcze 

raz, jeszcze raz przedyskutować plan  

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi Panie Radny 

Grobelny, jeżeli chodzi o Komisje Rewizyjną to Komisja Rewizyjna przygotowuje plan, który 

następnie musi być przegłosowany poprzez Radę, która się zbiera, generalnie, no nie wiem od kiedy      

w zwyczaju jest aby Radny się musiał tłumaczyć z tego, dlaczego zagłosował przeciw, Pan nie raz 

głosuje przeciw np. za absolutorium Pana Wójta,  nikt Pana nie pyta dlaczego Pan zagłosował przeciw, 

zgadzam się, że jest to najważniejsza Komisja, która kontroluje prace organu wykonawczego jakim 

jest Pan Wójt, jednostek, które należą do Gminy, ja nie widzę żadnego problemu, spotkamy się jeszcze 

raz i przedyskutujemy te tematy  ponownie, tak, część tych tematów już była wcześniej analizowana, 

chociażby zakupy w Firmie ALMEX, aczkolwiek pochylimy się nad tym, ja nie widzę tu 

najmniejszego problemu a tym bardziej żeby Radni musieli się tłumaczyć dlaczego mają takie a nie 

inne zdanie, dlaczego głosują przeciw, tak, to jest suwerenne prawo każdego Radnego, który jest 

wybrańcem mieszkańców, dziękuje uprzejmie  

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu proszę Państwa, 

Panie Radny Marciniak, to Pan nie uczestniczył w tych Komisjach, ja rozumiem, że będzie tutaj Pan 

bronił, no szczególnie, nie wiem, tego sklepu ALMEX, nie wiem dlaczego, natomiast, ja tylko 

informacyjnie, ja nie pytam, ja nie oczekuję od Pana odpowiedzi, od Pana Walkowiaka odpowiedzi 

dlaczego głosował przeciwko tylko, no skoro my to uzgodniliśmy parę dni temu co się stało takiego, 

że nagle ten plan pracy nie wszedł w życie, jest to jedna z nielicznych rzeczy, która mnie bulwersuje         

w takich spotkaniach, ale widocznie tak musi być, Państwo macie większość  

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi Panie Radny 

Grobelny, takie jest prawo demokracji, w Komisji Rewizyjnej brało udział czterech Radnych, 

głosowało czternastu, taki jest wynik, a nie inny, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Małgorzacie Fertała na okoliczność tutaj 

informacji, które były podawane na sesji chciałabym zapytać na jakiej podstawie obniżono wymagania 

w stosunku do Kierownika hali sportowej w Zaniemyślu, w takim, właściwie najbardziej istotnym 

zakresie, a mianowicie, chodzi mi o wykształcenie, o obniżenie wykształcenia, wymogu wykształcenia 

wyższego na rzecz wykształcenia średniego, tak właściwie ogólnokształcącego, czy to jest w ogóle 

możliwe aby Kierownik instytucji gminnej nie posiadał wyższego wykształcenia I stopnia, będę 

jeszcze miała drugą, ale to właściwie kiedy usłyszę odpowiedź na to pytanie, dobrze 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi Szanowni Państwo, po tym pierwszym 

naborze, kiedy zgłosiła się jedna osoba, która spełniała wszystkie wymagania, które były określone,                    

w rozporządzeniu są, no stwierdziliśmy, że dopuścimy ewentualnie, bo nam bardzo zależy na tym 

żeby była wybrana ta osoba, że dopuścimy też wykształcenie średnie nie tylko wyższe, chcę Państwa 

wszystkich na tej sali uspokoić, mieszkańców Gminy, że te sześć osób, które złożyły teraz w drugim 

naborze mają wyższe wykształcenie, dziękuję 
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głos zabrała Pani Małgorzata Fertała dziękuję bardzo za tą odpowiedź przy czym ona mnie nie za 

bardzo satysfakcjonuje, bo chciałabym znać odpowiedź czy dopuszcza to ustawa o pracownikach 

samorządowych, bo to nie jest kwestia, że my dopuścimy tylko my jako Gmina ogłaszając konkursy 

na stanowiska kierownicze pracowników samorządowych winniśmy stosować ustawę o pracownikach 

samorządowych czyli tutaj nie ma dowolności, paragraf szósty tejże ustawy mówi wyraźnie, że 

pracownikiem samorządowym, zajmować stanowisko urzędnicze w tym kierownicze stanowisko 

urzędnicze może osoba z wyższym wykształceniem i dlatego tutaj pytam, bo myślałam, że nie 

stosujecie tej ustawy, ale to nie jest taka dowolność, bo to nie jest do obsługi karuzeli, to jest osoba, 

która ma zajmować stanowisko kierownicze, powinniśmy dbać o to żeby standardy kierownicze, 

standardy, powiedzmy sobie, osób, które zajmują stanowiska kierownicze, no były zgodne z ustawą                

i najwyższe, czy stosuje się ustawę o pracownikach samorządowych  czy nie i czy jest taki paragraf, 

który pozwala aby stanowisko kierownicze piastowała osoba ze średnim wykształceniem czy nie, 

chodzi mi o jednoznaczną, konkretną odpowiedź  

 

głos zabrał Wójt Szanowni Państwo, zawsze stosowaliśmy przy konkursach ustawę i rozporządzenie, 

wielokrotnie zdarzało się też, że takich osób, które wymaga rozporządzenie nie było, nie raz 

dopisujemy średnie, akurat tu w tym przypadku, przy drugim konkursie, dopisaliśmy to, jest tak jak 

jest i uważam, że działamy zgodnie z obowiązującym prawem, osoba, która będzie na stanowisku 

kierowniczym będzie, prawdo podobnie, bo konkurs nie rozstrzygnięty, z wyższym wykształceniem, 

to jest jedno, ja mam trochę wątpliwości też nie raz, do tych ustaw i przepisów, bo osoby                                

z doświadczeniem, pracujące na danych stanowiskach od wielu, wielu lat w innych Urzędach mają 

zamykana drogę, chociażby do awansu zawodowego, a przypomnę, że u nas niektórzy Kierownicy też 

jeszcze mają średnie wykształcenie co ustawodawca zapisał, że mogą być szefami jednostek 

organizacyjnych, przy nowych naborach rzeczywiście jest wymagane wykształcenie wyższe, ja, 

Szanowni Państwo, powiem tak, każdą rzecz, którą ogłaszam, odpowiadam za nią, myślę, że, 

kontrolujący a też komunikowałem się przez te ostanie miesiące, bo chcę Państwa poinformować, że      

w piątek zakończyła się czteromiesięczna kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej, z inspektorami  

w tej sprawie, też z nimi rozmawiałem przy drugim konkursie, oczywiście to jest szczegółowo 

niedookreślone i nie miały jakiś tam wielkich wątpliwości do tego drugiego konkurs, ale teraz jestem 

spokojny ponieważ wszystkie osoby mają wyższe wykształcenie i daj Boże żebyśmy z tych sześciu 

wybrali Kierownika  

 

głos zabrała Pani Małgorzata Fertała Pani Przewodnicząca, nie tak brzmiało moje pytanie, nie chcę 

tutaj, o dewagacje, co my byśmy, daj Boże itd., pytałam konkretnie o paragraf, czy dopuszcza, czy 

ustawa o pracownikach samorządowych w przypadku konkursu na stanowisko kierownicze dopuszcza 

osoby z wykształceniem średnim i otrzymałam odpowiedź, myśmy tak sobie tak dopisali, rozumiem, 

że nie ma, że nie dopuszcza, że mówi wyraźnie, może zajmować osoba posiadająca wyższe lub I lub II 

stopnia wyższe wykształcenie, tak, czyli myśmy dopisali, dobrze, dziękuję, drugie pytanie, właściwie 

to nie będzie pytania, to będzie, powiedzmy sobie, moja gdzieś tam, takie luźne skojarzenia na 

okoliczność tej dyskusji, która tutaj miała miejsce a pro po planu Komisji Rewizyjnej i takiego 

swobodnego używania słowa demokracja bez zrozumienia znaczenia na czym ta demokracja polega, 

takie znowu gadanie dla samego gadania i robienia wody z mózgu tym, którzy biorą i są uczestnikami 

sesji, bo jeżeli mówi się, że Rada Gminy uchwala plan pracy Komisji Rewizyjnej i Komisja Rewizyjna 

ten plan pracy bierze i proponuje, albo nie proponuje, to powinien ten plan pracy zostać podjęty                   

w kwestii, bo jest to coś ważnego, Statut Gminy mówi tak, na pierwszej sesji po absolutorium, plan 

pracy został uzgodniony, mało tego członkowie Komisji zgodzili się z tym planem pracy 

przedstawiając go dzisiaj do uchwalenia i największa śmieszność tego głosowania polega na tym, że 

ci, którzy proponują ten plan pracy w osobach członków Komisji głosują przeciwko czemuś co sami 

wzięli i  stworzyli i to jest ta śmieszność, bo gdyby ci, którzy go proponują i projekt został 

przedstawiony tej Radzie i dzisiaj przedstawiony przez Przewodniczącego na tej Radzie zagłosowali 

za tym planem czyli za czymś pod czym się podpisali  to nie było by tej kuriozalnej sytuacji, natomiast 

pytanie jest jedno na pierwszej Komisji miał być uchwalony czyli znowu Rada jest niedołężna, 

przepraszam, na pierwszej sesji, na pierwszej sesji po absolutorium  ta Rada nie potrafi uchwalić 
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ważnej rzeczy, planu pracy Komisji Rewizyjnej, no gratuluje, ja powiem tak, ja przychodząc tu na 

sesję niejednokrotnie to wychodzę z niej bardzo ubawiona, dziękuje za uwagę  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi Szanowni 

Państwo, Wysoka Rado, ja bym chciał stanowczo zaprotestować przeciwko obrażaniu mojej osoby po 

przez Panią Małgorzatę Fertałę ponieważ ja sobie nie życzę żeby ktokolwiek zwracał się do mnie                 

w ten sposób, że ja nie rozumie słowa demokracja, tak się składa, że ja bardzo dobrze znam to słowo, 

tak, że naprawdę proszę na przyszłość się zastanowić co Pani chce powiedzieć, bo może Pani obrazić 

czyjeś uczucia i inną osobę, a jeżeli chodzi o głosowanie uchwały, wcześniej w głosowaniu brało 

udział czterech członków Komisji Rewizyjnej, dzisiaj brało udział czternastu członków, każdy ma 

prawo zmienić zdanie, są pewne projekty, są pewne plany a co znaczy demokracja to ja rozumiem  

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu proszę Państwa, 

w gwoli informacji, w części Gminach, które świetnie prosperują Komisja Rewizyjna jest oddawana w 

ręce opozycji, z racji tego, że  ona ma prawo kontrolować, istotą funkcjonowania i mowy ustawie          

o samorządzie gminnym jest jawność i przejrzystość, tak naprawdę to my nie mamy w Gminie 

żadnych tajemnic, Państwo, musicie jak chcecie pójść i macie prawo do tego żeby wszystko wiedzieć, 

ja nie wiem czym ujęliśmy czy może coś chcieliście Państwo ukryć no tak to wygląda, będziemy 

dyskutować na Komisji i na pewno się o tym Państwo dowiecie na następnej sesji o tym powiemy, 

dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Małgorzacie Fertała jeszcze do Pana Radnego 

Marciniaka, ja powiem tak, szybko się Pan obraża, takie obrażanie się jest przywilejem ludzi no 

powiedzmy sobie takich, którym potrzeba jeszcze, gdzieś tam, powiedzmy sobie, no ale to a pro po też 

nie obrażania tylko chciałam to tak ładnie powiedzieć, Panie Michale niech Pan nie będzie taki 

wrażliwy na swoim punkcie natomiast, powiem tak, no gdyby Pan dokładnie policzył, że gdyby te 

osoby, który ten plan pisały i pod którym się zagłosowało, pod którym, który przedstawiły dzisiaj pod 

głosowanie zagłosowały konsekwentnie  za tym co napisały to ten plan zostałby dzisiaj przyjęty bo 

matematyka jest jedna, było dziewięć za, przeciwko i pięć za planem, czyli jeżeli dołożymy owych 

trzy osoby, po Pana nie było, to rozumiem, że jeszcze trzy osoby tutaj z koalicji, z rządzących 

zagłosowały by za tym planem czyli byłoby osiem do sześciu czyli plan by został przyjęty, niech Pan 

naprawdę nie uważa, że ludzie słuchając Pana słowotoku nie myślą i że Pan ma tylko monopol na rację  

bo naprawdę monopol na racje zdobywa się z wiedzą i doświadczeniem, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Radnemu Piotrowi Walkowiakowi Pani Fertała, 

Pani to Pani ma monopol na rację łącznie z Panem Radnym Grobelnym, tak z tego wychodzi 

 

głos zabrał Radny Wiesław Grobelny my po prostu mówimy inaczej  i myślimy inaczej, to tak Pana 

boli  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi Pani Małgorzato 

Fertała, kwestia mojej wrażliwości to jest tylko i wyłącznie moja prywatna sprawa, tak, że  tak 

naprawdę to nie powinno Panią absolutnie interesować i zapewniam Panią, że ja się cały czas 

rozwijam i to nie jest tak, że, mam nadzieję, że się będę rozwijał, bo musiałbym być bardzo zadufaną 

osobą gdybym uważał, że już wszystko osiągnąłem a to co Pani powiedziała wcześniej to powiedziała 

Pani na przykładzie swoich jakiś tam doświadczeń przez prymat swojej osoby, ma Pani prawo 

wyrażać swoje zdanie ale nie ma Pani prawa obrażać innych osób i mówić, że jeżeli ja użyłem słowa 

demokracja, a Pani mi mówi, że ja tego słowa nie rozumiem to Pani mnie w tym momencie obraża, a 

ja sobie tego nie życzę i stanowczo przeciwko temu protestuje, a co do Komisji Rewizyjnej będzie 

spotkanie, przeanalizujemy tematy, jeżeli już Pani chce wiedzieć dlaczego tematy zostały odrzucone, 

ponieważ w 60% tematy były już przeanalizowane wcześniej, dziękuje bardzo  
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Ad. 11. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w  związku z wyczerpaniem na dzisiejszej porządku obrad, zamykam 

XXI sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję bardzo za przybycie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

 

 

sporządziła : B. Madajczak  


